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projekt  
Protokół nr 14/19 

Komisji Spraw Społecznych 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w  dniu 5 grudnia 2019 r. 
(pierwszej części posiedzenia) 

 

Ad 1. 
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia posiedzenia (o godz. 14:00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania 
członków komisji, zastępcę Prezydenta Miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych 
kierowników i zastępców wydziałów oraz zaproszonych gości dokonała przewodnicząca 
komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska Obrady rozpoczęto 5 grudnia 2019 o godz. 14:00, 
a zakończono o godz. 15:12 tego samego dnia. Na statutową liczbę 8 radnych w chwili 
rozpoczęcia obrad obecnych było 8 członków komisji (obecność członków komisji wg listy 
obecności, stanowiącej załącznik do nin. protokołu). Poinformowała, że obrady komisji są 
prawomocne. Posiedzenie odbyło się w sali obrad Urzędu Miasta pokój 229.  

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźla; 
2. Joanna Hariasz – skarbnik miasta 
3. Krzysztof Mirecki – radca prawny; 
4. Maja Dobber-Mrożek – zastępca kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw 
 Socjalnych i Zdrowia;  
5. Danuta Ceglarek – dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-
 Koźlu; 
6. Agata Morkis – zastępca dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  
w  Kędzierzynie Koźlu; 
7. Anna Brągiel – dyrektor Środowiskowy Dom Samopomocy "Promyczek". 
8. Stanisław Węgrzyn – dyrektor  Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych; 
  
Ad 2. 
Przyjęcie porządku obrad. 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Zaopiniowanie projektu budżetu miasta na rok 2020 w zakresie działania komisji. 
4. Zaopiniowanie projektu wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020-2035. 
5. Wniosek w sprawie przekwalifikowania lokalu socjalnego na lokal na czas 

nieoznaczony (wniosek nr PMS.7142.5.15.2019). 
6. Propozycje planu pracy komisji na 2020 rok. 
7. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
8. Zakończenie obrad. 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że do 
proponowanego porządku obrad, wpłynęły dokumenty:    
1)  projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Zdrowia na lata 2020-2022. 
2)  projekt uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali 
 wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle. 
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3) wniosek Dyrektora SP ZOZ o wskazanie pracownikowi lokalu  
 z mieszkaniowego zasobu Gminy na czas trwania stosunku pracy  
 (nr PMS.7140.2.144.2019). 
4)  przyjęcie protokołu nr 13 z dnia 18.11.2019 r. 

 
Głosowano w sprawie: 
wprowadzenie do porządku obrad dodatkowych dokumentów oraz przyjęcie uzupełnionego 
porządku obrad.  
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 

 ZA (5) 
Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa 
Odulińska 
BRAK GŁOSU (3) 
Hanna Białas, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 
 
porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 
3. Przyjęcie protokołu nr 13 z dnia 18.11.2019 r. 
4. Zaopiniowanie projektu budżetu miasta na rok 2020 w zakresie działania komisji. 
5. Zaopiniowanie projektu wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020-2035. 
6. Wniosek w sprawie przekwalifikowania lokalu socjalnego na lokal na czas nieoznaczony 

(wniosek nr PMS.7142.5.15.2019). 
7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Zdrowia na lata 

2020-2022. 
8. Zaopiniowanie projekt uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie zasad wynajmowania 

lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy  Kędzierzyn-Koźle. 
9. Wniosek Dyrektora SP ZOZ o wskazanie pracownikowi lokalu z mieszkaniowego zasobu 

Gminy na czas trwania stosunku pracy (nr PMS.7140.2.144.2019). 
10. Propozycje planu pracy komisji na 2020 rok. 
11. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
12. Zakończenie obrad. 
 
Ad 3.  
Przyjęcie protokołu nr 13 z dnia 18.11.2019 r. 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że projekt protokołu został 
przesłany radnym na pocztę elektroniczną oraz znajduje się na sali obrad. Nikt nie zgłaszał 
uwag. Zapytała, czy w tej chwili ktoś wnosi uwagi do ww. protokołu, wobec braku uwag 
zaproponowała, aby komisja przyjęła protokół nr 13/19 przez głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu nr 13 z dnia 18.11.2019 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (7)Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, 
Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki 
BRAK GŁOSU (1) Sławomir Wołkowiecki 
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Ad 4.  
Zaopiniowanie projektu budżetu miasta na rok 2020 w zakresie działania komisji 
(zarządzenie stanowi wraz z załącznikami do nin. protokołu). 
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska otworzyła dyskusje w sprawie. 
  
Wojciech Jagiełło zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźla, poinformował, że projekt 
budżetu został przesłany radnym trzy tygodnie temu. Gmina realizuje zadania wynikające z 
ustaw oraz własnej polityki,  środki finansowe na realizację zadań z zakresu zdrowia, spraw 
społecznych oraz instytucji, zostały zabezpieczone w planowanym budżecie, są na 
podobnym poziomie jak w 2019 r. W projekcie budżetu  zostały również uwzględnione 
podwyżki dot. podwyżki płacy minimalnej, dla instytucji zatrudniających pracowników 
pobierających środki finansowe.   
 
Wobec braku pytań w tym temacie, przewodnicząca komisji Ewa Odulińska, poddała pod 
głosowanie projekt budżetu miasta na rok 2020 w zakresie działania komisji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu budżetu miasta na rok 2020 w zakresie działania komisji. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Hanna Białas, Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa 
Odulińska, Marek Piasecki 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Grażyna Filipowicz  
BRAK GŁOSU (1) 
Sławomir Wołkowiecki 
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że Komisja Spraw Społecznych 
stosunkiem głosów: ,,za” 6,,wstrzymujący się” 1, pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu 
miasta na rok 2020. 
 
Ad 5.  
Zaopiniowanie projektu wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020-2035 (zarządzenie 
stanowi wraz z załącznikami do nin. protokołu). 
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska otworzyła dyskusje w sprawie, wobec braku pytań 
w tym temacie, przewodnicząca komisji Ewa Odulińska, poddała pod głosowanie projekt 
budżetu miasta na rok 2020 w zakresie działania komisji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020-2035..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
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Hanna Białas, Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa 
Odulińska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Grażyna Filipowicz , Marek Piasecki 
BRAK GŁOSU (1) 
Sławomir Wołkowiecki 
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że Komisja Spraw Społecznych 
stosunkiem głosów: ,,za” 5, ,,wstrzymujące się” 2, pozytywnie zaopiniowała projekt 
wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020-2035. 
 
Ad 6.  
Wniosek w sprawie przekwalifikowania lokalu socjalnego na lokal na czas nieoznaczony 
(wniosek nr PMS.7142.5.15.2019 stanowi załącznik do ni. protokołu). 
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska otworzyła dyskusje w sprawie. Poinformowała, że 
we wniosek dot. przekwalifikowania lokalu socjalnego na lokal na czas nieoznaczony 
wnioskodawca nie ma zadłużeń, spełnia warunki zapisane w uchwale,  wobec braku pytań , 
przewodnicząca komisji Ewa Odulińska, poddała pod głosowanie ww. wniosek.  
Głosowano w sprawie: 
Wniosek w sprawie przekwalifikowania lokalu socjalnego na lokal na czas nieoznaczony 
(wniosek nr PMS.7142.5.15.2019). 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 
Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki 
BRAK GŁOSU (1) 
Sławomir Wołkowiecki 
 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie (7 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. 
wniosek.  
 
Ad 7.  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Zdrowia na 
lata 2020-2022 (projekt uchwały stanowi załącznik do ni. protokołu). 
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska otworzyła dyskusje w sprawie. Poinformowała, że do 
projektu uchwały, integralną część stanowią załączniki, opisujące każde badanie z Programu 
Ochrony Zdrowia. 
  
Wojciech Jagiełło zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźla, poinformował, że Program 
Ochrony Zdrowia jest realizowany już od wielu lat, do realizacji każdego programu  
wymagana jest pozytywna opinia agencji. 
 
Maja Dobber-Mrożek – zastępca kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw   
Socjalnych i Zdrowia, wyjaśniła, że w 2019 r.  wprowadzono zmiany do programu gdyż nie 
znaleziono realizatorów dla dwóch programów. Nowością w tym programie  przy 
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wykonywaniu badań cytologicznych jest wykonanie dodatkowego badania HPV, który 
pozwala ustrzec kobiety przed nowotworem szyjki macicy. Wydział oczekuje na ocenę 
dwóch programów dot. rehabilitacji i badania prostaty. Agencja wydała dwie opinie 
negatywne, dla badania dotyczącego tętnic zewnątrz oraz jelita grubego, te programy nie będą 
realizowane.  

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska, poddała pod głosowanie ww. projekt uchwały.  

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Zdrowia na lata 
2020-2022. 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 
Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki 
BRAK GŁOSU (1) 
Sławomir Wołkowiecki 
 
Komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosów ,,za”) zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia Programu Ochrony Zdrowia na lata 2020-2022. 
 
Ad 8.  
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie zasad 
wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy  
Kędzierzyn-Koźle (projekt uchwały stanowi załącznik do ni. protokołu). 
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska otworzyła dyskusje w sprawie. Dodała, że projekt 
uchwały jest pokłosiem wniosku komisji z poprzedniego miesiąca, zmiany zaproponowane 
przez komisje zostały wniesione do uchwały.  
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska, poddała pod głosowanie ww. projekt uchwały. 
Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie zasad wynajmowania 
lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle. 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 
Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 
 
Ad 9.  
 
Wniosek Dyrektora SP ZOZ o wskazanie pracownikowi lokalu z mieszkaniowego 
zasobu Gminy na czas trwania stosunku pracy (nr PMS.7140.2.144.2019) (wniosek 
stanowi załącznik do ni. protokołu). 
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Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska, poinformowała, że w związku z brakiem lekarzy 
neurologów oraz zamknięciem oddziału neurologii, dyrektor SP ZOZ złożył wniosek pisemny 
o wskazanie lekarzowi lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy na czas trwania stosunku 
pracy, aby w ten sposób zachęcić lekarza do pracy w szpitalu oraz wznowienia pracy oddziału 
neurologii.  
 
Radna Grażyna Filipowicz poinformowała, że priorytetem dla radnych oraz radnych powiatu 
powinno być otworzenie z powrotem oddziału neurologii, gdyż na tym oddziale starsi 
pacjenci z udarem stanowią 50-60%. Większość pacjentów oddziału stanowią seniorzy 60+. 
Radna uważa, że gmina powinna przygotować mieszkania dla lekarzy w związku z brakiem 
wysoko wykwalifikowanej kadry lekarskiej, również powinny zostać przygotowane przez 
gminę mieszkania dla wykwalifikowanego personelu medycznego. Zapytała czy gmina jest w 
posiadaniu  wolnych mieszkań służbowych. 
   
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska, poinformowała, że na tę chwilę wpłynął wniosek 
tylko o mieszkanie dla lekarza. Wszyscy zgadzają się z radną, że istnieje taka potrzeba, oraz 
należy jak najszybciej uruchomić oddział neurologii w szpitalu w Koźlu.  
 
Radna Halina Mińczuk zapytała pod kontem przygotowania mieszkania czy lekarz jest sam 
czy ma rodzinę.  
 
Wojciech Jagiełło zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźla poinformował, że potrzebne 
jest mieszkanie dla lekarza neurologa z żoną, czyli dla dwóch osób. Sprawa jest pilna. 
Dyrektor SP ZOZ jest zdeterminowany, zabiega o lekarza, zależy mu na otwarciu oddziału 
neurologii.  Gmina w tym działaniu wspiera powiat.  
 
Stanisław Węgrzyn - dyrektor  Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych poinformował, 
że w zasobie posiadają mieszkanie służbowe przy Alei Jana Pawła II, gdyby potrzebne byłoby 
inne lub kolejne mieszkanie, wówczas Rada Miasta musiałby dokonać stosownych zmian w 
zasobach uchwały i wprowadzić kolejne mieszkania dla pracowników służby zdrowia.   
 
Radna Małgorzata Lipczyńska poinformowała, że koniecznie jest zatrudnienie na oddziale 
specjalisty neurologa, aby oddział neurologii został ponownie przez NFZ otwarty od stycznia. 
Radni powinni zrobić wszystko i  udzielić wszelkiej pomóc, aby lekarz specjalista neurologii, 
chciał rozpocząć pracę w szpitalu, by oddział został ponownie otwarty.  
 
Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska, poinformowała, że ww.  wniosek o mieszkanie dla 
lekarza, nie powinien podlegać dyskusji, ponieważ mieszkanie dla lekarza neurologa, jest 
niezbędnie i bardzo potrzebne. Poddała pod głosowanie wniosek. 
Głosowano w sprawie: 
wniosek Dyrektora SP ZOZ o wskazanie pracownikowi lokalu z mieszkaniowego zasobu 
Gminy na czas trwania stosunku pracy (nr PMS.7140.2.144.2019)..  
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 
Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie (8 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. 
wniosek.  
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Ad 10. 
 
Propozycje planu pracy komisji na 2020 rok. 
 
Członkowie komisji zgłosili propozycje do planu pracy, które zostały wprowadzone do planu.  
 
 

Plan pracy komisji Spraw Społecznych Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle na 2020 rok. 
 
Styczeń 
1. Informacja dotycząca opieki na osobami bezdomnymi w okresie zimowym. 
2. Sprawy bieżące. 
 
Luty 
Sprawy bieżące. 
 
Marzec 
1. Sprawozdanie z Programu Ochrony Zdrowia. 
2. Sprawozdanie z Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Narkotykowych. 
3. Sprawozdanie z Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie. 
4. Sprawozdanie z Gminnego Programu Wspierania Rodziny. 
5. Sprawozdanie z działalności MOPS za 2020 r. 
6. Analiza działań Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 
7. Sprawy bieżące. 
 
Kwiecień 
1. Ocena Zasobów Pomocy Społecznej.  
2. Sprawozdanie z działalności ŚDS PROMYCZEK. 
3. Informacja o współpracy z organizacjami pozarządowymi w zakresie ochrony zdrowia, 

profilaktyki zdrowotnej, spraw socjalnych i pomocy społecznej, polityki prorodzinnej, 
przeciwdziałania patologii i polityki mieszkaniowej. 

4. Sprawy bieżące. 
 
Maj  
1. Komisja wyjazdowa do mieszkań chronionych w Kędzierzynie-Koźlu.  
2. Sprawy bieżące. 
 
Czerwiec 
1. Sprawozdanie z funkcjonowania świetlic środowiskowo - socjoterapeutycznych oraz 

punktów konsultacyjnych i innych punktów wsparcia dla rodzin z terenu gminy. 
2. Informacja o działaniach asystenta rodziny. 
3. Sprawy bieżące. 
 
Lipiec 
Przerwa wakacyjna. 
 
Sierpień 
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 Komisja wyjazdowa: wizja lokalna mieszkania socjalnego do remontu, po remoncie 
ewentualnie mieszkania tymczasowego.  

 
Wrzesień 
1. Ocena i realizacja budżetu za pierwsze półrocze 2020 r. 
2. Propozycje zadań do budżetu miasta na 2021 r. w zakresie działań komisji. 
3. Sprawozdanie za 2019 rok z realizacji uchwały ,,Wieloletni program gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem gminy Kędzierzyn-Koźle na lata 2016-2020”. 
4. Analiza zasobów komunalnych Gminy Kędzierzyn-Koźle. 
5. Sprawy bieżące. 
 
Październik 
1.  Komisja wyjazdowa do świetlicy socjoterapeutycznej ,,Brzdąc” ul. Grunwaldzka 29 

Kędzierzyn– Koźle. 
2.   Sprawy bieżące. 
 
Listopad 
1.  Opiniowanie Programów Gminnych. 
2.  Sprawy bieżące. 
 
Grudzień 
1. Podsumowanie pracy komisji w 2020 roku. 
2. Zaopiniowanie projektu budżetu miasta na rok 2021 w zakresie objętym  

właściwością komisji.  
3. Opracowanie planu pracy komisji na 2021 r. 
4. Sprawy bieżące. 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcie planu pracy komisji na 2020 rok..  
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 
Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 
 
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie (8 głosów ,,za”) przyjęła plan pracy komisji na 
2020 r.  
 
 
Ad 11.  
Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że termin 
komisji zostaje ustalony na 20 stycznia 2020 r. lecz może ulec zmianie w razie wpłynięcia 
dokumentów.  
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Ad 12.  
Zakończenie obrad. 
 
Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska podziękowała za aktywne 
uczestnictwo w posiedzeniu i o godz. 16:42 zamknęła posiedzenie Komisji Spraw 
Społecznych Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle.  
 
 
 
 
            
     PRZEWODNICZĄCA KOMISJI  

       Ewa Odulińska (-) 

Protokołowała  
A. Dworaczek 
 

 
 

  

 

 


